
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 15/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 463/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση υποβολής πρότασης προς τη Νομ. 
Αυτ/ση Ημαθίας για τη χρηματοδότηση και 
εκτέλεση των έργων «Υδρευση Ξηρο-
λιβάδου» και «Αποχέτευση κεντρικού αγωγού 
Σελίου» και υπογραφής της σχετικής 
σύμβασης. 

 
       Σήμερα 9 Ιουλίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 5-7-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 
«Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  22 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Μ. Τρανίδης  
2. Δ. Δάσκαλος Χ. Σκουμπόπουλος  
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Παναγιωτίδης Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
4. Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης Σ. Διαμαντής 
5. Π. Παυλίδης Ι. Καλαϊτζίδης Ι. Καπετανίδης 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Κ. Συμεωνίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 

αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 424/2007 απόφασης αποχώρησε 
ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 425/2007 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Γ. Ορφανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 427/2007 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Γ. Ορφανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 428/2007 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Γ. Ορφανίδης. 

14. Α. Παπαστεργίου 
15. Γ. Κάκαρης 
16. Χ. Γεωργιάδης 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Ι. Ακριβόπουλος 
19. Μ. Σακαλής 
20. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
21. Ε. Γουναράς 6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 429/2007 απόφασης 

αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 430/2007 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Τσιάρας, Ι. Ακριβόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 444/2007 απόφασης αποχώρησε 
ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 445/2007 απόφασης αποχώρησε 
ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 447 απόφασης προσήλθε ο κ. 
Β. Γιαννουλάκης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 449/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 457/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 462/2007 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 

22. Γ. Ορφανίδης 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον αντιδήμαρχο τεχνικών 
Δημήτριο Δάσκαλο, ο οποίος εξέθεσε στο συμβούλιο τα εξής: 

Επειδή η επόμενη συνεδρίαση είναι ειδική με μοναδικό θέμα τον απολογισμό 
και το επόμενο συμβούλιο θα γίνει περί τα τέλη Αυγούστου, ζητώ τη συζήτηση και 
λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος υποβολής πρότασης προς τη Ν. Α. 
Ημαθίας για τη χρηματοδότηση και εκτέλεση των έργων «Υδρευση Ξηρολιβάδου» 
και «Αποχέτευση κεντρικού αγωγού Σελίου». Υποβάλαμε προφορικά το σχετικό 
αίτημα προς το Νομάρχη και πήραμε τη διαβεβαίωση ότι τα δύο αυτά έργα έχουν 
ενταχθεί στο Νομαρχιακό Πρόγραμμα έτους 2007 και θα γίνουν από τη Νομαρχία 
επειδή πρέπει να υλοποιηθούν το συντομότερο δυνατόν. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του αντιδημάρχου για 
συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 
παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον, ο πρόεδρος, εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το 
από 9-7-2007 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Δημητρίου Δάσκαλου,  που 
έχει ως εξής: 

Η Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση Βέροιας, ενέταξε στο Τεχνικό Πρόγραμμα 
υλοποίησης των έργων του 2007, τα παρακάτω έργα, μετά από πρόταση που 
υποβλήθηκε από τον Δήμο Βέροιας: 

1.- Υδρευση Ξηρολιβάδου 
2.- Αποχέτευση Κεντρικού Αγωγού Κάτω Βερμίου (Σελίου) 
Με το με αριθμό πρωτοκόλλου Δ5/1828/17-4-2007 έγγραφο της Νομαρχιακής 

Αυτοδιοίκησης, ζητείται από τον Δήμο Βέροιας με απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου, να τεκμηριώσει την αναγκαιότητα υλοποίησης των δύο έργων. 

Το παραπάνω έγγραφο διαβιβάστηκε λόγω αρμοδιότητας στην ΔΕΥΑΒ και 
απαντήθηκε στις 9/07/07. 

Η τεκμηρίωση της αναγκαιότητας υλοποίησης των έργων έχει ως εξής: 
1.- Ύδρευση Ξηρολιβάδου 

Το Ξηρολίβαδο παρουσιάζει μεγάλο πρόβλημα λειψυδρίας κυρίως κατά τους 
θερινούς μήνες και γενικά κατά τις περιόδους αιχμής, η οποία κατά ένα μεγάλο μέρος 
οφείλεται στο δίκτυο διανομής ύδατος. Το δίκτυο αυτό αποτελείται στο μεγαλύτερο 
μέρος του από χαλύβδινους σωλήνες που τοποθετήθηκαν εδώ και πολλά χρόνια και 
συγκεκριμένα από το 1978 έως το 1980. Η παλαιότητα του δικτύου, σε συνδυασμό με 
τις παγωνιές του χειμώνα, αφού το χωριό βρίσκεται σε μεγάλο υψόμετρο, 
δημιούργησαν πολλές αφανείς διαρροές. Οι διαρροές αυτές επηρεάζουν σημαντικά το 
δίκτυο, με συνέπεια η ΔΕΥΑΒ να αναγκάζεται να ανοιγοκλείνει σε καθημερινή βάση 
την παροχή του νερού στο χωριό, ώστε να προλαβαίνουν να γεμίζουν οι δεξαμενές. 
Αυτό έχει σαν αποτέλεσμα, εκτός από την μόνιμη ενόχληση της έλλειψης νερού σε 
όλο τον οικισμό, να αδικούνται οι υψηλές περιοχές, στις οποίες οι αγωγοί αδειάζουν 
πρώτοι και γεμίζουν τελευταίοι. Στα παραπάνω θα πρέπει να προσθέσουμε τα έξοδα 
συντήρησης του δικτύου που συνεχώς αυξάνονται, αλλά και τα έξοδα λειτουργίας 
των αντλιών στις γεωτρήσεις, που δουλεύουν πολύ περισσότερο από το κανονικό, για 
να αναπληρώσουν τις διαρροές. 
2.- Αποχέτευση κεντρικού αγωγού Σελίου 

Με απόφαση του Υπουργού Εσωτερικών, έχει χρηματοδοτηθεί η προμήθεια 
του Βιολογικού Καθαρισμού Κ. Βερμίου (Σελίου) με το ποσό των 925.000 € από 
οριζόντιες πιστώσεις του προγράμματος «ΘΗΣΕΑΣ». 

Το έργο αναμένεται να δημοπρατηθεί άμεσα και μέσα στο 2007 αναμένεται 
να τοποθετηθεί. 

Σήμερα στο Σέλι έχει κατασκευασθεί μεγάλο μέρος από το δίκτυο 
αποχέτευσης, το οποίο καταλήγει σε έναν κεντρικό αγωγό ο οποίος εκβάλει σε ένα 



ρέμα στην είσοδο του χωριού. Η απόσταση από την εκβολή του εν λόγω αγωγού, 
μέχρι τον βιολογικό καθαρισμό, είναι περίπου 1000 μέτρα. 

Για να μπορέσει να λειτουργήσει ο βιολογικός καθαρισμός είναι αναγκαία η 
κατασκευή του συνδετήριου αγωγού αποχέτευσης μήκους 1000 μέτρων, άμεσα. 

Επειδή: 
 Ο Δήμος Βέροιας αδυνατεί να χρηματοδοτήσει την υλοποίηση των έργων όσο 

το δυνατόν συντομότερα 
 Ο Δήμος Βέροιας αδυνατεί στην κατασκευή των παραπάνω έργων. 

Για τον λόγο αυτό παραχωρεί την αρμοδιότητα αυτή στη Νομαρχιακή 
Αυτοδιοίκηση Ημαθίας με την οποία δέχεται να συνάψει σύμβαση σύμφωνα με το 
άρθρο 223 παρ. 1 του Ν. 3463/2006, μοναδική προϋπόθεση για την υλοποίηση των 
έργων είναι ότι ο Δήμος θα πρέπει να εκπονήσει τις μελέτες εφαρμογής των έργων. 

Το θέμα εισάγεται με την αιτιολογία του εκτάκτου διότι το επόμενο Δημοτικό 
Συμβούλιο θα συνεδριάσει στις 20 Αυγούστου και παρακαλείται το Δημοτικό 
Συμβούλιο να αποφασίσει για την αναγκαιότητα υλοποίησης των παραπάνω δύο (2) 
έργων και να αποσταλεί άμεσα η παραπάνω απόφαση στην Ν.Α. ΗΜΑΘΙΑΣ. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 9-7-2007 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Δ. Δάσκαλου. 
2.- Το αριθ. Δ5/1828/17-4-07 έγγραφο της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών της Νομ. 
Αυτ/σης Ημαθίας.  
3.- Την αναγκαιότητα άμεσης υλοποίησης των παραπάνω έργων για την 
αντιμετώπιση του μεγάλου προβλήματος λειψυδρίας στο Ξηρολίβαδο, η οποία 
οφείλεται κατά ένα μεγάλο μέρος στο δίκτυο διανομής ύδατος και την λειτουργία του 
βιολογικού καθαρισμού στο Σέλι. 
4.- Ότι ο Δήμος αδυνατεί να χρηματοδοτήσει και να κατασκευάσει άμεσα τα 
παραπάνω έργα.  
5.- Την ανάγκη υποβολής πρότασης προς τη Νομ. Αυτ/ση Ημαθίας για την 
χρηματοδότηση και εκτέλεση των παραπάνω έργων, με σκοπό την εξασφάλιση της 
έγκαιρης και ταχείας ολοκλήρωσής τους. 
6.- Ότι για την υποβολή της παραπάνω πρότασης και τη σύναψη της σχετικής 
σύμβασης απαιτείται η σύμφωνη γνώμη του Δ.Σ.  
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 93, 95 και 223 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Εγκρίνει την υποβολή  πρότασης προς τη Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση 
Ημαθίας για τη χρηματοδότηση και εκτέλεση των δημοτικών έργων «Υδρευση 
Ξηρολιβάδου» και «Αποχέτευση κεντρικού αγωγού Σελίου», με σκοπό την 
εξασφάλιση της έγκαιρης και ταχείας ολοκλήρωσής τους. 

Γ) Εγκρίνει τη σύναψη σύμβασης περί εκχώρησης  της αρμοδιότητας του 
Δήμου Βέροιας για την εκτέλεση των παραπάνω δημοτικών έργων στη Νομαρχιακή 
Αυτοδιοίκηση Ημαθίας, με τη δέσμευση εκπόνησης των σχετικών μελετών των 
έργων από τις αρμόδιες υπηρεσίες του Δήμου. 

Δ) Εξουσιοδοτεί την Δήμαρχο Βέροιας για την υπογραφή της παραπάνω 
σύμβασης. 
 



 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  463 / 2007 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης   
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ι. Ακριβόπουλος 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Γ. Ορφανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Γ. Κάκαρης   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

     
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  16-7-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 


